

Title (en)
COMBINATION LAPTOP AND PAD COMPUTER.

Title (de)
KOMBINATION VON TABLETTRECHNEN UND TRAGBAREM RECHNER.

Title (fr)
ORDINATEUR DU TYPE BLOC-NOTES POUVANT ETRE UTILISE AVEC OU SANS CLAVIER.

Publication
EP 0534976 A1 19930407 (EN)

Application
EP 91904106 A 19910128

Priority
US 51903190 A 19900504

Abstract (en)
[origin: WO9117493A1] A portable lightweight combination laptop and pad computer has a display (20) mounted on a main housing (10) for movement between a closed position and an open position. In the closed position, a keyboard (15) is covered by the undersurface of the display (20) and the display viewing surface (21) remains visible so that the computer may be used in the pad mode with a conductive stylus (30) for data and command entry. In the open position, the keyboard (15) is exposed so that the computer may be used in a laptop or desk top mode, or in a combined mode including the pad mode. The display (20) is mounted to the housing (10) by a four bar hinge mechanism, and a pair of latches (50) are provided approximately mid-way between the front and rear portions of the housing along the side margins to securely latch the display in the closed position for storage, transit or use in the pad mode. A removable power pack, which attaches to the rear of the housing, carries battery power and a charging circuit for supplying power to the computer elements contained within the housing.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un ordinateur portatif léger du type bloc-notes pouvant être utilisé avec ou sans clavier. Un tel ordinateur comprend un écran (20) monté sur un boîtier principal (10) de façon à pouvoir se déplacer entre une position fermée et une position ouverte. Dans la position fermée, un clavier (15) est recouvert par la face inférieure de l'écran (20) et la surface (21) de visualisation de l'écran reste visible, de façon à ce que l'ordinateur puisse être utilisé comme un bloc-notes au moyen d'un stylet conducteur (30) servant à l'entrée des données et des instructions. Dans la position ouverte, le clavier (15) est découvert, de façon à ce que l'ordinateur puisse être utilisé sur les genoux ou sur une table, ou en mode combiné incluant le mode "bloc-notes". L'écran (20) est monté sur le boîtier (10) à l'aide d'un mécanisme à quadrilatère articulé, et une paire de verrous (50) est placée approximativement à mi-chemin entre les parties avant et arrière du boîtier le long des marges latérales, de façon à assujettir l'écran en position fermée, pour permettre son rangement, son transport ou son utilisation en mode "bloc-notes". Un chargeur d'alimentation amovible, qui se fixe à l'arrière du boîtier, porte les piles ainsi qu'un circuit de chargement destiné à alimenter les éléments de l'ordinateur contenus dans le boîtier.

IPC 1-7
G06F 1/00; G06F 1/16

IPC 8 full level
G06F 1/16 (2006.01)

CPC (source: EP)
G06F 1/1615 (2013.01); **G06F 1/1632** (2013.01); **G06F 1/1679** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9117493 A1 19911114; AU 7243691 A 19911127; EP 0534976 A1 19930407; EP 0534976 A4 19930616; JP H05508490 A 19931125

DOCDB simple family (application)
US 9100570 W 19910128; AU 7243691 A 19910128; EP 91904106 A 19910128; JP 50445891 A 19910128